
                                                           Z á p i s n i c a 
 

z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Matúškove, konaného dňa 15. novembra 2022 
 

 
Prítomní: pani starostka – Ing. Marta Mészárosová 
                novozvolení poslanci podľa prezenčnej listiny 
                poslanci – náhradníci  podľa prezenčnej listiny 
                poslanci zvolení v predchádzajúcom volebnom období podľa prezenčnej listiny 
                predseda a členovia miestnej volebnej komisie podľa prezenčnej listiny 
                zamestnanci obce Matúškovo a pozvaní hostia podľa prezenčnej listiny 
                občania obce podľa prezenčnej listiny 
                
 Ustanovujúce zasadnutie  Obecného zastupiteľstva v Matúškove bolo zvolané pozvánkou starostky 
obce zo dňa 03.11.2022 a konalo sa  15. novembra  2022 v Centre voľného času v Matúškove.  
                Prílohu tejto zápisnice tvoria všetky materiály predložené na zasadnutí OZ a uznesenia 
z ustanovujúceho zasadnutia. 
 
 
K bodu č. 1 – Otvorenie 
                   Ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila pani. starostka a privítala 
prítomných poslancov, zamestnancov obce ako aj občanov obce. 
 
 
K bodu č. 2 – Určenie zapisovateľa zápisnice 
                    Pani starostka navrhla za zapisovateľku p. Evu Szabó.   
 
 
K bodu č. 3 – Oznámenie predsedu miestnej volebnej komisie o výsledkoch komunálnych volieb 
                    Pani starostka požiadala predsedkyňu miestnej volebnej komisie Ing. Máriu Morvayovú, 
aby oboznámila prítomných s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obce v roku 2022. 
P. Ing. Mária Morvayová oboznámila prítomných s výsledkami  volieb, ktoré sa konali 29. októbra 2022 
( viď. výsledky volieb v prílohe č. 1 tejto zápisnice). Zablahoželala pani starostke a novozvoleným 
poslancom k úspechu vo voľbách do orgánov samosprávy obce a zaželala im v novom volebnom období 
veľa pracovných úspechov.  
 
 
K bodu č. 4 – Slávnostné zloženie sľubu starostky, prevzatie insígnií a odovzdanie osvedčenia o      
                       voľbe 
                    Ing. Mária Morvayová vyzvala pani starostku, aby zložila zákonom predpísaný sľub. 
P. starostka prečítala znenie sľubu, čo potvrdila svojim podpisom a slovom: „Sľubujem“ (viď. prílohu 
č. 2 tejto zápisnice). P. Ing. M. Morvayová odovzdala starostke osvedčenie o voľbe.  
 
 
K bodu č. 5 – Slávnostné zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva  
                      a odovzdanie osvedčení  o voľbe    
                    P. starostka  jednotlivo vyzvala poslancov, aby prečítali zákonom stanovený sľub 
a potvrdili svojim podpisom a slovom: „Sľubujem“ (viď. prílohu č. 3 tejto zápisnice). P. starostka 
odovzdala novozvoleným poslancom osvedčenia o voľbe.  
 
 
K bodu č. 6 – Príhovor starostky 
                    P. starostka sa prihovorila prítomným a zároveň poďakovala voličom za ich prejavenú 
dôveru a za účasť vo voľbách. Poďakovala všetkým, ktorí si všímajú ako funguje samospráva v obci, 
ako prebiehajú rozvojové programy, ako je zabezpečený každodenný chod obce.  



„Aj v nasledujúcom štvorročnom období nás čaká ťažká práca, služba občanom tejto obce. Budem sa 
usilovať o to, aby vzťah medzi obecnou samosprávou, poslaneckým zborom a občanmi bol 
predovšetkým pokojný, aby sa každý cítil v Matúškove v pohode, aby sme si navzájom pomáhali 
a spoločne priložili ruku k dielu“.  
Pani starostka poďakovala  zamestnancom obce, organizáciám a inštitúciám riadených obcou za ich 
aktívnu prácu v uplynulom období.  (viď. prílohu č. 4 tejto zápisnice). 
Novozvoleným poslancom zaželala dobrú spoluprácu, aby k plneniu úloh pristupovali zodpovedne 
a nesklamali dôveru občanov.  
 
 
K bodu č. 7 – Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
                   Pani starostka informovala prítomných s programom zasadnutia a dala hlasovať kto je za 
program, ktorý poslanci obdržali. Poslanci tento program jednohlasne schválili. (Mgr. A. Himpán 
Román, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. Mészáros, Ing. I. Molnár, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes,  Ing. 
P.Kovács, J. Pék, Ing. arch. I. Szőcsová).   
  
 
K bodu č. 8 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
                  Pani starostka dala návrh, aby návrhová komisia pracovala v nasledovnom zložení: 
Predseda - Mgr. Anita Himpán Román 
členovia  - PhDr. László Bukovszky 
                  Ing. Ivan Molnár 

Za overovateľov zápisnice navrhla: Mgr. T. Mészárosa a Ing. D. Mézesa. 
Za uvedené návrhy p. starostka dala hlasovať. Poslanci  návrhy   jednohlasne schválili. 
(Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. Mészáros, Ing. I. Molnár, Ing. R. Kubovics, 
Ing. D. Mézes,  Ing. P.Kovács, J. Pék, Ing. arch. I. Szőcsová).   
 
 
K bodu č. 9 – Oboznámenie poslancov s poverením na výkon funkcie zástupcu starostu 
                    Pani starostka sa poďakovala Ing. Ivanovi Molnárovi za dobrú spoluprácu 
v predchádzajúcom volebnom období, že reprezentoval obec na úrovni a oboznámila  poslancov ako aj 
prítomných, že na výkon funkcie zástupcu starostu  na ďalšie štvorročné obdobie vymenuje znova pána 
poslanca Ing. Ivana Molnára. 
Ing. I. Molnár: „Vymenovanie prijímam a ďakujem za dôveru p. starostky, poslancov ako aj za dôveru 
občanov, že si vážia moju prácu v ktorej chcem pokračovať a dúfam, že Vás nesklamem“.  
 
 
K bodu č. 10 – Poverenie poslanca OZ, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia OZ 
                        P. starostka informovala poslancov, že podľa zákona je povinná poveriť poslanca OZ, 
ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia v prípade jej neprítomnosti. P. starostka sa vyjadrila, 
že poveruje Ing. Ivana Molnára. 
 
 
K bodu č. 11 – Zriadenie komisií obecného zastupiteľstva, voľba ich predsedov a podpredsedov 
                     Pani starostka informovala poslancov, že v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. z. o obecnom 
zriadení obecné zastupiteľstvo môže zriaďovať komisie. Komisie sú poradnými orgánmi starostu 
a poslancov, vyjadrujú sa k rôznym záležitostiam, žiadostiam od občanov a pod. poskytujú doporučenia. 
Na tomto zasadnutí sa určia aj predsedovia a aj podpredsedovia. Členovia sa budú voliť na ďalšom 
zasadnutí, kde si predsedovia pripravia mená min. 5 členov. Za člena komisie treba osloviť odborníkov 
ako aj našich občanov, ktorí by boli nápomocní a taktiež aj kandidátov, ktorí vo voľbách neboli úspešní.  
Starostka predniesla návrh na zriadenie komisií: 
 

1. Komisia finančná, správy obecného majetku 
2. Komisia výstavby, rozvoja, životného prostredia, územného plánovania 

a poľnohospodárstva 



3. Komisia  školstva, mládeže, kultúry a právna ochrana národnostných menšín 
4. Komisia obchodu, služieb, pre styk s verejnosťou a podnikateľmi 
5. Komisia sociálna, zdravotná, športu a prevencie 
6. Komisia dopravy a verejného poriadku 
7. Komisia pre ochranu verejného záujmu 

 
P. starostka vyzvala poslancov aby sa vyjadrili k návrhu. 
 
O slovo sa hlásil p. Ing. R. Kubovics, ktorý navrhol, že v komisiách školskej a sociálnej 

navrhuje mať dvoch podpredsedov. 
 
P. starostka opýtala p. Ing. R. Kubovicsa  prečo dáva tento návrh. 
 
P. Ing. R. Kubovics odpovedal, že podľa jeho vedomostí tieto dva komisie majú veľké množstvo 

problémov a keby boli dvaja podpredsedovia, mali by väčší rozhľad.  
 
P. PhDr. L. Bukovszky dostal slovo, povedal, že jeho komisia v rokoch 2018-2022 zasadla len 

dva krát, a v podstatných otázkach aj tak rozhoduje zastupiteľstvo. Je zbytočné mať dvoch 
podpredsedov, dôležité sú osoby ktorí budú členmi jednotlivých komisii. Aby to boli osoby zodpovední 
a odborníci. 

 
P. Ing. R. Kubovics sa opýtal, že tento jeho návrh sa ruší? 
 
P. starostka sa vyjadrila, že nie, ale najprv sa hlasuje o komisiách. Či poslancom vyhovuje tento 

návrh čo im bol predložený. O predsedoch a podpredsedoch sa bude hovoriť v ďalšom bode.  
P. starostka dala hlasovať . Poslanci  návrhy starostky na zriadenie komisií  jednohlasne schválili. 
(Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. Mészáros, Ing. I. Molnár, Ing. R. Kubovics, 
Ing. D. Mézes,  Ing. P.Kovács, J. Pék, Ing. arch. I. Szőcsová). 
  

P. starostka prečítala návrh na predsedov a podpredsedov: 
 

                    Komisia finančná, správy obecného majetku 
Predseda: Ivan Molnár, Ing. 
Podpredseda: Roman Kubovics, Ing. 

         
Komisia výstavby, rozvoja, životného prostredia, územného plánovania 
a poľnohospodárstva 

Predseda: Ing. arch. Ildikó Szőcsová 
Podpredseda: Kovács Peter, Ing. 

 
Komisia  školstva, mládeže, kultúry a právna ochrana národnostných menšín 
      Predseda: László Bukovszky, PhDr. 

Podpredseda: János Pék 
 

Komisia obchodu, služieb, pre styk s verejnosťou a podnikateľmi 
      Predseda: Tibor Mészáros, Mgr. 

                          Podpredseda: Peter Kovács, Ing. 
 

Komisia sociálna, zdravotná, športu a prevencie 
       Predseda: Anita Himpán Román, Mgr. 

 Podpredseda: Ing. Dávid Mézes 
 

Komisia dopravy a verejného poriadku 
       Predseda: János Pék 
       Podpredseda: Ivan Molnár, Ing. 



 
Komisia pre ochranu verejného záujmu 
       Predseda: Ing. arch. Ildikó Szőcsová 
       Podpredseda: László Bukovszky, PhDr. 
       Člen: János Pék 

    
a vyzvala poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu.  Nikto nenamietal, tak dala hlasovať za pozmeňujúci  
návrh p. Ing. R. Kubovicsa, aby komisia  školstva, mládeže, kultúry a právna ochrana národnostných 
menšín a komisia sociálna, zdravotná, športu a prevencie mali dvoch podpredsedov. Poslanci OZ 
hlasovali nasledovne: 2 poslanci hlasovali za návrh (Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes), 5 poslancov proti 
(Phdr. L. Bukovszky, Ing. P. Kovács, J. Pék, Ing.arch. I. Szőcsová, Ing. I. Molnár), jeden poslanec sa 
zdržal hlasovania (Mgr. T. Mészáros). P. Mgr. Anita Himpán Román počas hlasovania nebola 
v miestnosti, preto nehlasovala. 

P. starostka dala hlasovať za pôvodný návrh za predsedov a podpredsedov v komisiách. 
Poslanci hlasovali jednohlasne za návrh, ktorý im bol predložený.  (Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. 
Bukovszky, Mgr. T. Mészáros, Ing. I. Molnár, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes,  Ing. P.Kovács, J. Pék, 
Ing. arch. I. Szőcsová). 

   
 
K bodu č.12 – Schválenie platu starostky Obce Matúškovo na celé funkčné obdobie 
 
                    O slovo požiadal poslanec Ing. Ivan Molnár. Informoval prítomných o platových 
náležitostiach starostu obce v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom  postavení a platových 
pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov. Podľa uvedeného zákona 
starostovi patrí plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 
vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok.  
Priemerná mesačná nominálna mzda zamestnanca  v národnom hospodárstve SR v roku 2021 dosiahla 
1211,00 Є. Koeficient v prípade obce Matúškovo podľa počtu obyvateľov od 1001 do 3000 obyvateľov 
je 2,20 násobok. To znamená, že základný plat starostu bude činiť: 2.664,20 Є t.j. 2.665,00 Є.    
Obecné zastupiteľstvo v Matúškove môže tento plat rozhodnutím zvýšiť až o 60%. Poslanec Ing. Ivan 
Molnár sa vyjadril, že p. starostka má dôveru občanov a preto navrhuje  základný plat starostu zvýšiť 
o 60%. 

Starostka dala hlasovať za návrh Ing. Ivana Molnára kto je za, aby základný plat starostu bol 
zvýšený o 60%. 

Za uvedený návrh hlasovalo 8 poslancov (Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky,  Ing. 
I. Molnár, Ing. R. Kubovics, Ing. D. Mézes,  Ing. P.Kovács, J. Pék, Ing. arch. I. Szőcsová),  nikto nebol 
proti, 1 poslanec sa zdržal hlasovania ( Mgr. T. Mészáros).   

  
 
K bodu č. 13 – Diskusia 
 
 
  P. starostka  poslancom, ktorí zo sféry samosprávy odchádzajú pánovi Ing. Júliusovi Oláhovi, 
MUDr. Petrovi Szabóovi, Ing. Petrovi Pulenovi a pani Mgr. Elene Sándorovej  poďakovala za ich 
aktívnu prácu, za všetko čo urobili pre obec a zaželala im veľa pracovných úspechov. Verí, že naďalej 
budú nápomocní pre obec, a že sa budú zapájať pri kultúrnych, spoločenských, športových a iných 
akciách organizovaných obcou. P. starostka tlmočila prítomným pozdrav p. Oláha, ktorý je t.č. chorý 
a preto sa nemohol zúčastniť   na ustanovujúcom zasadnutí.  Zasadnutia  sa nezúčastnil MUDr. Peter 
Szabó. Prítomným odovzdala malú pozornosť 
 

P. starostka informovala  poslancov, že v zmysle zákona o ochrane osobných údajov  je 
potrebné, aby poslanci podpísali oboznámenie dotknutej osoby, súhlas so spracovaním osobných 
údajov, informáciu o spracúvaní osobných údajov, vyhlásenie o mlčanlivosti. Poslanci uvedené tlačivá 
podpísali a odovzdali do úschovy obecného úradu. 

 



 
O slovo požiadal občan Zoltán Kajos, ktorý sa opýtal, že načo sú komisie keď nemajú právomoc 

rozhodovať sa. 
 
P. starostka vysvetlila, že komisie sú stálymi poradnými, iniciatívnymi a kontrolnými 

orgánmi Obecného zastupiteľstva. Komisie plnia úlohy zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov v rozsahu vymedzenia pôsobnosti komisií schválenom 
OZ. Komisie nemajú rozhodovaciu právomoc. Komisie v oblastiach, pre ktoré boli zriadené, 
zabezpečujú najmä vypracovanie stanovísk k materiálom prerokúvaným na OZ, ako aj k 
návrhom zámerov obecného charakteru z hľadiska zabezpečenia potrieb a záujmov obyvateľov 
obce, vypracovanie návrhov a podnetov na riešenie všetkých dôležitých otázok života obce pre 
OZ a starostu obce.  

 
P. Ing.arch. I. Szőcsová sa pridala a vysvetlila, že návrhy komisií spravidla obsahujú - 

zákon, resp. inú právnu normu, ktorú je potrebné zvažovať, predpokladané finančné náklady a 
dopad na rozpočet obce, prípadne materiálne zabezpečenie, odporúčaný postup realizácie 
návrhov a podnetov, kontrolu plnenia uznesení OZ, kontrolu dodržiavania všeobecne 
záväzných nariadení obce vybavovaní podnetov, sťažností a petícií obyvateľov obce v rámci 
rozsahu svojich kompetencií. 

  
O slovo sa hlásil p. Ing. D. Mézes, ktorý informoval prítomných o grante ZSE, na 

získanie príspevku na inštaláciu fotovoltických panelov. Tento grant je určený pre školy 
a sociálne zariadenie. Nadácia ZSE poskytne v školskom roku 2022/2023 vybraným školským 
a sociálnym zariadeniam v územnej pôsobnosti spoločnosti ZSE fotovoltické riešenia v 
hodnote 70 000 €. Podporeným subjektom Nadácia ZSE uhradí v plnej výške priame 
náklady spojené s projekčnými prácami, materiálom a inštaláciou fotovoltického diela. 
Podmienkou účasti je, aby subjekt uchádzajúci sa o podporu vyplnil formulár a popísal aj 
technický stav budovy. Žiadosti o podporu v programe je možné predkladať do termínu 
uzávierky 30. 11. 2022.  

P. Ing. D. Mézes pripomenul, že s  p. starostkou sa dohodli, že obec podá žiadosť. Ďalej 
informoval prítomných, o podpore rozvoja sociálnych služieb v obci.  Grant podporuje 
Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR. Hlavným cieľom projektu je podpora terénnej 
formy sociálnej služby (opatrovateľskej služby) prostredníctvom nákupu osobného motorového 
vozidla. Ide o zvýšenie kvality, zefektívnenie a uľahčenie činnosti opatrovateliek pri 
poskytovaní terénnych foriem sociálnych služieb – opatrovateľskej služby. 

 
O slovo sa hlásil p. J. Šimár, občan obce, ktorý sa vyjadril, že takéto zasadnutia, resp. 

stretnutia s občanmi by bolo možné zorganizovať častejšie. Občan má možnosť  dostať sa 
k informáciám o dianiach v obci. 

 
P. starostka pripomenula, že zasadnutia OZ sú vždy verejné, treba prísť. 
 
P. Šimár pripomenul, že dobre vedieť, len nevie kedy sú zasadnutia. 
 
P. starostka povedala, že zasadnutia sú každé 3 mesiace, prípade potreby aj častejšie. 

Termín zasadnutia vyhlasujeme cez obecný rozhlas a je aj zverejnený na web stránke obce. 
 
P. Ing. D. Mézes pripomenul, že od teraz na svojom facebooku vždy bude zverejňovať 

termíny zasadnutia OZ. 
 
 



P. Ing. R. Kubovics sa vyjadril, že keď občania majú záujem o takéto stretnutia tak sa 
to dá bez problémov zorganizovať. Ďalej pripomenul, že  on tiež na svojom facebooku bude 
informovať občanov všeobecne a aj o termínoch zasadnutia. 

 
O slovo sa prihlásil farár evanjelického vyznania p. M. Kerekréti, ktorý sa poďakoval 

za pozvanie, zablahoželal p. starostke a poslancom. Slovom svätého písma požehnal 
prítomným, vedeniu obce a vyslovil prianie “ prajem vám vážené zastupiteľstvo, p. starostka  
aby ste mali vždy otvorené srdce a prajem vám veľa múdrosti. 

 
P. starostka poďakovala p. farárovi M. Kerekrétimu za požehnanie a za účasť na 

zasadnutí.  Pripomenula, že rímskokatolícky  farár L. Šalka sa ospravedlnil. 
 
Ďalej p. starostka informovala poslancov, že obec dostala pozvánku od samosprávy 

mesta Slovenský Komlóš na spomienkovú slávnosť pri príležitosti 75. výročia československo-
maďarskej výmeny obyvateľstva. Dátum je na 19. novembra 2022. Ona sa na tomto stretnutí 
nemôže zúčastniť, ale pokiaľ by poslanci mali záujem treba sa prihlásiť. 

Ďalej pani starostka srdečne pozvala poslancov a prítomných na slávnostné zapálenie 
prvej sviečky na obecnom adventnom venci. Po zapálení sviečky sa.  v pavilóne na námestí 
zaháji výstava medovníkovej dediny. Akcia bude dňa 27. novembra 2022 o 16.00 hod. 

 
K bodu č. 14 - Návrh na uznesenie 
 

                      Mgr. Anita Himpán Román predsedkyňa návrhovej komisie predniesla návrh 
uznesení na ustanovujúcom zasadnutí OZ. P. starostka dala hlasovať návrh uznesenia. Poslanci 
uznesenia z ustanovujúceho zasadnutia OZ, konaného dňa 15. novembra 2022 jednohlasne schválili. 
(Mgr. A. Himpán Román, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. Mészáros, Ing. I. Molnár, Ing. R. Kubovics, 
Ing. D. Mézes,  Ing. P.Kovács, J. Pék, Ing. arch. I. Szőcsová).   

 
K bodu č. 15 - Záver 
 

Pani starostka poďakovala prítomným poslancom, pracovníkom obce ako aj prítomným 
občanom obce za ich účasť. Týmto bolo ustanovujúce zasadnutie OZ ukončené.  
 
 
 
 
                                                                                              Overovatelia zápisnice: 
                                                                               
                                                                                               Mgr.Tibor Mészáros  ..................................  
 
                                                                                               Ing. Dávid Mézes  .......................................                                        
 
                                                    
                                       
 
 
 
 
                     
 
Zápisnicu zapísala: 
Eva Szabó 
Dňa: 15. novembra 2022 



 


